
برخورد با پوشاک قاچاق با جدیت
ادامه می یابد

پایگاه خبری فکر اقتصادی- در حالیکه از هفته گذشته برخورد با
برندهای پوشاک قاچاق و جمعآوری تابلوهای آنها آغاز شده است، رییس
اتحادیه تولیدکنندگان و فروشندگان پوشاک تهران اعلام کرد که
برخورد با این برندها همچنان ادامه دارد و تعمدی برای برخورد

نکردن با آنها وجود ندارد.

چندی پیش که برخورد با برندهای قاچاق پوشاک آغاز شد، مجتبی
– درودیان – رییس اتحادیه پیراهندوزان و پیراهنفروشان تهران 
اظهار کرد که به نظر میرسد برخی نمیخواهند با برندهای قاچاق

پوشاک برخورد شود و از جمعآوری تابلوی آنها ممانعت میکنند.

همچنین علی مویدی – رییس ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز – هفته
گذشته اعلام کرد که طرحی آغاز شده و توانسته با موفقیت تابلوی
برندهای قاچاق در سطح استان تهران را تا ۸۰ درصد بدون هیچگونه
اعتراضی جمعآوری کند و نباید به دلیل اینکه چهار نفر پشت برندهای
قاچاق ایستادهاند این قانون اجرا نشود، چرا که ما باید دل در

گرو آدمهای پابه برهنه داشته باشیم نه گردن کلفت.

در این رابطه ابوالقاسم شیرازی – رییس اتحادیه تولیدکنندگان و
فروشندگان پوشاک تهران – در گفتوگو با ایسنا، اظهار کرد: به نظر
نمیرسد که تعمدی برای برخورد نکردن با برندهای قاچاق پوشاک وجود
داشته باشد و زمانی که یک طرح یا اقدام درست است باید بپذیریم که

میتواند نقصهایی هم داشته باشد.

وی افزود: این طرح بسیار خوب است و میتواند بهترین حمایت از
تولیدکنندگان داخلی باشد و همه باید بدانیم که اگر یک یا چند
برند قاچاق پوشاک از برخورد فرار کردهاند این طرح همچنان ادامه و

استمرار دارد و با آنها برخورد خواهد شد.

به گزارش ایسنا، با توجه به شرایط به وجود آمده و اتفاقات رخ
داده در حوزه برخورد با برندهای قاچاق پوشاک، باید دید چه کسانی
به دنبال حمایت از این برندها هستند و نفع آنها چیست که به زیان
تولیدکنندگان و بازار داخلی عمل میکنند و همه دستگاههای نظارتی،
انتظامی و قضایی باید با یکدیگر همکاری کرده و هر چه سریعتر
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برندهای قاچاق جمعآوری شود.


